
             Zápis ze zasedání zastupitelstva obce Sirá ze dne 31.7.2014 

Přítomno:   6 členů zastupitelstva a  4 hosté 

1. Zahájení zasedání, kontrola usnesení ze zasedání ze dne  30.6.2014 

Hana Nováková starostka obce, zahájila zasedání v 18 hod. Konstatovala, že je přítomno 6 členů 
zastupitelstva(p.Vetengl omuven ) a zastupitelstvo je usnášeníschopné. Hana Nováková se dotázala, zda byl 

ověřen zápis ze zasedání zastupitelstva konaného dne 30.6.2014 ( ověřovateli byli pan Michal Čihák a pan Petr 
Novák)  zda k němu má někdo připomínky. Zápis je tímto ověřen a schválen. 

2. Jmenování ověřovatelů a zapisovatele zápisu 

Ověřovateli zápisu  p. P. Novák a p. M. Čihák, zapisovatelkou pí. Dušana Fatrová 

HLASOVÁNÍ Č.:   1 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

3. Návrh a schválení programu  

1. Zahájení, kontrola usnesení z 30.6.2014                                                                                                         

2. Jmenování ověřovatelů zápisu a zapisovatele                                                                                                    

3. Schválení programu                                                                                                                                         

4. Schválení územního plánu Sirá                                                                                                                        

5. Schválení dohod o provedení práce                                                                                                                   

6. Schválení firmy pro sportovní povrch hřiště                                                                                                

7. Schválení zvýšení poplatku za pronájem „ sportovní boudy na hřišti“                                                                                                              

8.Různé  - obchod, plánované akce, jiné                                                                                                                                        

9. Diskuze                                                                                                                                                  

10.Návrh usnesení                                                                                                                                               

11.Závěr zasedání 

HLASOVÁNÍ Č.:   2 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

4. Schválení  územního plánu Sirá   

Dne 17.1.2011 obec Sirá podala návrh na pořízení územního plánu na MěÚ Rokycany ( pořizovatel MěÚ Rok.) 

podčj. 573/OST/11. Pověřeným zastupitelem byl určen p.M.Čihák ( usnesení 6/2010 ze dne 29.12.2010  - 

rozhodnutí zas. o zpracování ÚP). V 3/ 2011byla vypravovaná finální podoba zadání ÚP. Návrh zadání byl 

vystaven na oú Sirá a MěÚRokycany, kde mohl každý uplatnit své připomínky. Dotčeným orgánům, sousedním 

obcím, krajskému úřadu, pořizovatel zaslal návrh jednotlivě. Po shromáždění všech podkladů došlých k zadání byl 

dne 24.8.2011 vytvořen zápis z projednání zadání ÚP Sirá a byl dán pokyn ke schválení zadání ÚP. Po obdržení 

návrhu ÚP bylo zahájeno projednávání ÚP dne 10.6.2013 se uskutečnilo společné jednání o návrhu ÚP. 

Pořizovatel opatřením dne 13.2.2014 veřejnou vyhláškou oznámil zahájení řízení o územním plánu a oznámil, že 

veřejné projednání se bude konat 24.3.2014. Po uplynutí lhůty pro podání námitek a připomínek byly 

vyhodnoceny výsledky projednání a dne 11.4.2014 pořizovatel požádal na základě podaných námitek a 

připomínek zpracovatele o provedení úprav návrhu.Dne 26.6.2014 pořizovatel předložil zastupitelstvu obce návrh 

na vydání územního plánu Sirá. 

HLASOVÁNÍ Č.:   3 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

5.Schválení dohod oy provedení práce                                                                                                  

 Paní Jaroslava Podlenová  – účetní obce Sirá. V Kontrolním řádu a Vnitřní směrnici pro vedení účetnictví bude 

přílohou proveden dodatek  podpisových vzorů paní Podlenové.                                                                                                                                        

HLASOVÁNÍ č.  4 PRO: 6 PROTI: 0   ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 



6.Schválení firmy pro sportovní povrch hřiště                                                                                                                   

Dne 10.6.2014 byla zveřejněna výzva k podání nabídek na „ Sportovní povrch hřiště “ v zadávacím řízení k veřejné 

zakázce malého rozsahu. Celkem bylo obesláno 5 firem. Dne 2.7.2014 se sešla ustanovená komise pro otevírání 

obálek a posuzování kvalifikace nabídek. Komise přijala do konce lhůty tj.30.6.2014 2 nabídky a to od firmy 

VYSSPA a TUBEKO SPORT. Hodnotícím kritériem byla nejnižší cena hodnocené nabídky. Nejnižší cenu měla firma 

TUBEKO SPORT spol.sro. Hlasování pro firmu TUBEKO 

HLASOVÁNÍ Č.:   5 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

7.Schválení zvýšení poplatku za pronájem „ sportovní boudy na hřišti 

Z důvodu vybudování nového zázemí pro sportovce jak pasivních, tak aktivních je třeba navrhnout  pravidla pronájmu 

těchto prostor. Dále bude ošetřeno v nájemní smlouvě cena nápojů. Bude vyvěšen záměr.  Prostory, kde je uskladněno 

sportovní nářadí a WC bude volně přístupné zdarma - po dohodě sportujících občanů jim budou předány klíče. 

Podepíší listinu o předání klíčů (bude to využívat více osob). Ještě bude upřesněno po výstavbě víceúčelového hřiště.  

Zatím má zájem pan Kohout ( jestli má někdo zájem o pronájem nebráníme se a budeme  o pronájmu dále jednat )  na 

poradě jsme se dohodli na měsících srpen a září, pak se dle potřeb upraví. Navržené nájemné 500 Kč/ měsíčně + DPH 

+ elektřina 

 HLASOVÁNÍ Č.:   6 PRO: 5 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  1 VÝSLEDEK:   byl přijat 

8. Různé   

Dne 29.7. 2014 před poradu přišla občanka z obce Sirá pořádat o půjčku od obce. Pí.starostka informovala zastupitele 

o této skutečnosti na poradě. Společně došli k závěru navrhnout paní odkoupení části její parcely a předem jí zaplatit 

zálohu. Ještě před jednáním zastupitelstva jí byl návrh sdělen a ona souhlasila. Po podpisu Smlouvy o smlouvě 

budoucí ( 15 000 Kč) ji bude záloha vyplacena.                                                                                                           

2.8.2014 tuto proběhne 4. Ročník v malé kopané  sobotu celkem je přihlášeno 6 týmů                                                                                      

23.8.2014 je plánovaný den dětí a pozváni budou i hudebníci k poslechu a tanci. 

9.Diskuze 

Úprava výkopů, hlíny u nového zdroje vody – Ing. Kratochvíle zajistí úpravu ( práce strojem bude hradit obec ). 

V čp.14 je nefunkční odposlech zvonků – telefon do bytů (dne 3.7.2014 nahlášeno p.Zvolským). Oprava se bohužel 

„táhne“ sháněl se stejný typ a již se nedělá. V současné době je objednaný nový typ a firma přislíbila dokončení do 

12.8.2014. Dnes tj.31.7.2014 prasklo vodovodní potrubí u čp.10 oprava by měla proběhnout následující den. Bylo 

hlášeno rozhlasem a občané si stěžovali, že hlášení neslyšeli, nebo slyšeli, ale jen slabě či nesrozumitelně. Rozhlas byl 

na jaře opraven a stále jsou problémy.     

10. Návrh usnesení č. 3/2014 ze dne 31.7. 2014  zastupitelstvo schválilo:  

1.Jmenování ověřovatelů a zapisovatele zápisu                                                                                                                                   

2. Schválení programu                                                                                                                                                                                

3. Schválení územního plánu Sirá                                                                                                                           

4. Schválení dohody o provedení práce a dodatků podpisových vzorů                                                                                                                                     

5. Schválení firmy pro sportovní povrch hřiště                                                                                                                                   

6. Schválení poplatku „ Sportovní bouda“                                                                                                                

Zastupitelstvo vzalo na vědomí Smlouvu o smlouvě budoucí                                                       

HLASOVÁNÍ Č.:   7 PRO: 6 PROTI:  0 ZDRŽEL SE:  0 VÝSLEDEK:   byl přijat 

 

11. Závěr zasedání                                                                                              


